

《单词百科:spectrometer是什么意思?spectrometer怎么发音?spectrometer的解释和用法》

英语单词spectrometer是什么意思?spectrometer怎么读?spectrometer怎么发音?简答网为您整理了spectrometer的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



spectrometer怎么读

spectrometer的读音:[spek tr m t (r)]

spectrometer的意思

1、n.分光计，分光仪;谱仪;

spectrometer的双语例句

1、Anomalies are resolved by the sweep spectrometer.

异常的性质可用能扫描谱仪判断.

2、The technique requires the coupling of a particle accelerator and a mass spectrometer.

这种技术要求将粒子加速器和质谱仪连接起来。

3、Spectrometer with dual light beams takes significant role in molecular absorption spectrum measurement.

双光束分光光度计在分子吸收光谱测量中起着十分重要的作用.

4、Photometric Standards for Absorbance are used to check the accuracy of spectrometer systems.

吸光光度计标准用于检查分光计系统的精确性.

5、This work is one of the series , which studies the lepton identification in the BES (Beijing Spectrometer) in detail.

这项工作是详细研究北京谱仪 (BES) 轻子识别的一部分.

6、This paper describes the Multiplex Time Conversion (TDC) system used in Electron Energy Loss Coincident Spectrometer (EELCS).

介绍了用于原子分子实验的电子能量损失符合谱仪中的多路TDC系统.

7、Spectrophotometer and Laser Raman Spectrometer have been used for determining the intensity of transmission and emission.

用分光光度计和激光拉曼光谱仪分别测定了样品的可见光透过率和发光强度.

8、This paper analyses and studies the parameter design of a Spatial Heterodyne Spectrometer (SHS) .

围绕空间 外差 光谱仪系统参数设计进行了理论分析和实验研究.

9、The dynamic viscoelastic spectrometer showed that the graft copolymer exhibited two phase morphology.

通过动态力学粘弹谱表征,该接枝共聚物具有稳定的双相体系相态.

10、In order to improve the imaging speed, the detection unit adopts a grating

spectrometer.

包括光纤干涉仪、成像探头、探测单元、图像采集卡与计算机.

11、How does the detector change affect spectrometer pricing?

更换探测器是否会影响光谱仪的价格?

12、The radiation from a hot Body can Be dispersed By a spectrometer to form a spectrum.

热体的辐射可以用分光仪使之产生色散而形成光谱.

13、This paper introduces a new kind of heating bath on the Fourier infrared spectrometer.

本文介绍了一种用在付利叶变换红外光谱仪上的新型加热池.

14、It is a difficult point to adjust the spectrometer properly for performing an optical experiment.

分光计的调整是光学实验中的一个难点.

15、A new simple design method for imaging spectrometer composed of a convex grating is described.

介绍了一种新型凸面光栅结构成像光谱仪的设计方法.

16、The electron magnetic spectrometer was developed and its principle, (designing) idea, structure and index were introduced.

研制了超热电子 磁谱仪,介绍了谱仪的工作原理、设计思想、结构和主要技术指标.

以上是简答网为您整理的spectrometer怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于spectrometer的用法、spectrometer的释义、spectrometer的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/spectrometer>